
   ACTIECOMITE STOP VERKOOP RECREATIEOORD 

 

Hoek van Holland, 17 mei 2021 

Beste bewoners, 

Hierbij wederom een nieuwsbulletin waarin op dit moment vooral aandacht is voor het vervolg 
van het politiek proces op de Coolsingel betreffende de toekomst van ons Recreatieoord.  
 
Zoals reeds eerder gemeld werd op 14 april jl. het overleg van de gecombineerde 
Gemeenteraadscommissies BWB (Bouwen Wonen Buitenruimte) en EDEM (Energietransitie 
Duurzaamheid Economie Mobiliteit) geschorst. Normaliter ligt tijdens een dergelijke schorsing 
het proces stil en ga je na de hervatting van het overleg weer verder waar je tijdens het 
geschorste overleg bent gebleven. Echter niet in dit proces, blijkbaar onder de druk van het verzet 
van de bewoners - met passie en overtuiging verwoord door 37 insprekers - en van de voltallige 
Commissieleden/Gemeenteraad, die op de 14e april beide wethouders toch wel heel stevig op 
de vingers tikte, kwamen beide Wethouders midden in de schorsing eindelijk in beweging en lijkt 
het erop dat beiden het plan van aanpak en met name de verkoopprocedure ten aanzien van het 
Recreatieoord gaan heroverwegen.  
 
Reeds enkele dagen na deze figuurlijke tik op de vingers op 14 april - dus tijdens de feitelijke 

schorsing van de vergadering - meldden beide Wethouders zich verassend met een nieuw 

initiatief. In dit initiatief stelden deze bewindslieden voor om een aantal varianten betreffende 

het beheer van het Recreatieoord - van Europese aanbesteding tot eigen beheer - juridisch te 

laten toetsen op de juridische plussen en minnen, zodat de Gemeenteraad een objectieve 

afweging kan maken wat uiteindelijk de beste variant zal zijn, met inachtneming van haar, en 

uiteraard ook onze wensen ten aanzien van de toekomst van het Recreatieoord.  

Verder stonden in deze brief nog diverse toezeggingen die beide wethouders aan de 

Commissie/Gemeenteraad hebben gedaan die de gemeenteraad, maar ook de bewoners 

duidelijkheid moeten brengen over het proces tot nu toe, maar zeker ook voor het vervolg. 

Vanwege het belang van deze toezeggingen voor het verdere proces hebben we deze 

toezeggingen onderstaand nog even op een rij gezet; 

- Wethouder Kasmi gaat na welke informatie ambtenaren hebben verstrekt aan recreanten 
met vragen over eventuele verkoop van het recreatieoord e.d.; 



- Wethouder Kasmi zegt toe de in eerste termijn op 14 april gestelde vragen schriftelijk te 
beantwoorden en neemt daarin de vraag van mevr Van Groningen mee of de ambtenaar 
die betrokken is bij het verkoopproces ook betrokken is bij het beheer van het 
recreatieoord; 

- Wethouder Kasmi stuurt een brief aan alle recreanten over de uitkomst van het gevoerde 
debat; 

- De wethouders trekken het raadsvoorstel in en sturen een brief aan de raad met een 
tijdlijn voor het participatietraject met RAR en de Gebiedscommissie van Hoek van 
Holland en een update van de stand van zaken voor het zomerreces.  

Op 28 april werd het geschorste overleg van 14 april hervat en werden in de hervatte 
commissievergadering deze voorstellen/initiatieven dan toch afgehandeld en daarmee een grote 
stap voorwaarts gezet. Al met al dus een prima resultaat en met bovengenoemde toezeggingen 
is onze eerste fase na 6 maanden hard werken succesvol afgesloten. We hebben nu dan eindelijk 
een terechte overlegpositie verworven en daar zijn we natuurlijk heel bij mee. Dit houdt in dat 
we daarmee beland zijn in de volgende fase, een fase waar actie wordt ingeruild door 
collectiviteit en stabiliteit zodat wij als onderhandelingspartij blijvend serieus worden genomen 
in de komende 2e fase. 

2e fase 

In de nieuwe fase kunnen de spuitbussen en spandoeken weer in de schuur worden opgeborgen 
en zal de RAR+ als gesprekspartner aanschuiven en wel als volwaardig participant aan de 
onderhandelingstafel. Maar voor het zover is zetten we voor alle duidelijkheid nog een keer onze 
uitgangspunten voor het ideale Recreatieoord op een rijtje. Deze moet namelijk, passen binnen 
het nog op te leveren toekomstperspectief, financieel haalbaar en betaalbaar zijn, juridisch 
dichtgetimmerd zijn, kunnen rekenen op voldoende draagvlak, uitvoerbaar zijn en zo min 
mogelijk risico’s in zich hebben. 

Het is dus nu de komende zomermaanden aan ons als bewoners om de gemeenteraadsleden 
ervan te overtuigen dat het onder zelfbeheer exploiteren van het recreatieoord (al dan niet met 
het aan ons in erfpacht geven van de grond en de opstallen) de beste optie is om het College van 
B&W Rotterdam de zorg van het Recreatieoord uit handen te nemen.  Het wordt al met al dus 
flink aanpoten en dit zal een lang en divers proces worden, waarop we als RAR+ de komende 
maanden daar waar nodig een beroep zullen doen op diverse expertises om de RAR+ extra te 
versterken.  

Dit alles omdat na de afgesproken termijn - september/oktober - de Gemeenteraad een keuze zal 
gaan maken welke beheerdersvariant zij het meest geschikt achten om het Recreatieoord voor 
alle belanghebbende partijen - Bewoners van het Recreatieoord, Gemeente Rotterdam en Hoek 
van Holland - toekomstbestendig te maken.  

Toekomstperspectief 

Dan staat er ook nog steeds een opdracht van de Rotterdamse Gemeenteraad waarin de RAR 
samen met Hoekse Gebiedscommissie (GC) een gezamenlijk toekomstvisie dienen samen te 



stellen. Een visie waarin alle gezamenlijke kernwaarden zullen worden opgenomen. Binnenkort 
zal het overleg hierover tussen de RAR+ en de GC worden hervat. 

SKIM onderzoek.  

Ondertussen is de uitslag van dit onderzoek aan de RAR+ overhandigd. De resultaten bevestigen 
het beeld zoals de meeste bewoners van het Recreatieoord voor ogen hebben als over het 
Recreatieoord van dit moment en de komende jaren gaat. Op onze facebookpagina en via e-mail 
op onze facebook pagina en via email zullen we u hier verder over informeren. Vragen of 
opmerkingen over deze uitspraak kunt u sturen naar stopverkoop2020@gmail.com 

Spreekuur 

In de afgelopen weken hebben we een test gedaan om een spreekuur in het gebouw en de Keet 
te houden. Gebleken is dat hier niet of nauwelijks animo voor was. Omdat er op dit moment ook 
vanuit Rotterdam weinig spannends te melden valt, is besloten om tot nader order geen 
spreekuur meer te houden.  Uiteraard houden we jullie op de hoogte via de nieuwsbrief en is het 
altijd mogelijk om vragen via stopverkoop2020@gmail.com  te stellen. 

 

Het Actiecomité  
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